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Magyarkanizsán, a Testvériség Kajakklub területén pénteken délelőtt a vajdasági tájékoztatási eszközök munkatársainak jelenlé-
tében átadták rendeltetésének azt a tiszai hajókikötőt, amely csónakok, kisebb hajók és jachtok kikötésére lesz alkalmas.    

A határállomások létrehozása a Tisza folyón elnevezésű, határon átnyúló IPA projekt összértéke valamivel több mint másfél mil-
lió euró volt, amelynek nagyobb részét a szegedi folyami határátkelőhely illetve kikötő korszerűsítésére fordították. 

Amint az az ünnepségen elhangzott, Magyarkanizsán két kisebb és egy nagy móló készült el, továbbá három különleges ren-
deltetésű csónakot is vásároltak. A projekt révén a folyami határrendőrség egy rohamhajót, az önkormányzat pedig két katasztró-
fahelyzetben használatos korszerű mentőcsónakot kapott. A járművek az új kikötőállomáson tartózkodnak majd és innen indulnak 
bevetésre, amennyiben arra szükség mutatkozik. 

– Kétéves kemény munka van mögöttünk, amelyben magyarországi és vajdasági partnereinkkel azon dolgoztunk, hogy megte-
remtsük a feltételeket a belföldi és nemzetközi folyami turizmus számára – mondta köszöntőjében dr. Bimbó Mihály magyarkanizsai 
polgármester.

Branislav Bugarski tartományi régióközi együttműködési és helyi önkormányzati titkár szerint az előttünk álló időszakban a 
már kiépített kikötők ellátórendszeréről is gondoskodni kell. 

– Szomszédaival közösen a tartományi kormány a jövőben is folytatja az infrastruktúra kiépítésére, a kikötők felszerelésére és 
a szolgáltató kapacitások, elsősorban a vendéglátóipari objektumok kiépítésére irányuló beruházásokat annak érdekében, hogy a 
Tisza-mente versenyképessége tovább növekedjen – nyilatkozta Bugarski.  

– Jelenleg sem a teherforgalom, sem a személyszállítás nem túl jelentős a Tiszán, holott Közép-Európa második legnagyobb fo-
lyójáról van szó. Ennek egyik oka a határátkelők hiánya. Nagyon bízom abban, hogy ennek a programnak lesz folytatása. – mondta 
Csókási Eszter, a DKMT Regionális Fejlesztési Ügynökség igazgatója.                            

Győri Lukrécia turisztikai államtitkár a szerb kormány idegenforgalmi törekvéseiről szólt, amelyek célja, hogy a szerbiai la-
kosság elsősorban itthon üdüljön. Az akcióhoz az állam anyagiakkal is hozzájárul. Elmondta még, hogy mindent meg fognak tenni 
annak érdekében, hogy leegyszerűsítsék a vízi határátlépés folyamatát, ami ebben a pillanatban még körülményesebb, mint a szá-
razföldi. 

A kikötő átadását követően a résztvevők az újságírók társaságában elhajóztak Szegedre, hogy az ott kiépült objektumokat is 
megtekintsék. 
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